
Valberedningen har tidigare redovisat valberedningens förslag och nominerade inskickade till 
valberedningen av röstberättigade organisationer. 

Det har kommit in synpunkter på valberedningens förslag, synpunkter som också är kopplade 
till stadgarna. Vi svarar på alla dessa synpunkter nedan 1) Generella svar och 2) Svar på 
specifika synpunkter.  

 

Generella svar 

Av stadgarna framgår bl.a. följande: 

2 kap. 6 § Valbarhet 

Valbar är varje i Sverige permanent bosatt person som är medlem i en till förbundet ansluten 
förening. 

3 kap. 1 § Sammansättning m.m. 

Valberedningen, ska bestå av lika antal kvinnor och män, utgörs av ordförande och tre övriga 
ledamöter valda av förbundsmötet. 

För nominering av valberedning gäller att SDF-ordförandena i varje region (Götaland, 
Svealand och Norrland) efter möte eller annat samråd i respektive region föreslår en kandidat 
från respektive region samt inger förslag på ordförande i valberedningen.  

3 kap. 3 § Förslagsrätt till valberedningen samt nominering vid förbundsmötet 

Föreningar och SDF får senast den 31 augusti avge förslag till valberedningen på personer för 
valen enligt 2 kap. 5 § punkterna 12-13 och 16. 

För att säkerställa att nominerade personer för nyval är valbara enligt 2 kap. 6 § lämnas följande 
uppgifter. 

Nominerad person Ort Förening 
Jonas Bauer Mora/Stockholm IFK Mora  
Cecilia Norberg Sveg Sveg IK 
Johan Elliot Saltsjöbaden Saltsjöbadens slalomklubb 
Maria Krafft Helgesson Borås Hestra IF 
Anna Kocken Stockholm Åre SLK 
Tom Rapaport Ekerö Mälaröarnas alpina klubb 
Thomas Almqvist Västervik Västerviks OK 
Ernie Lagerstrand Västra Frölunda Väst Alpin SK GBG 
Arne Pettersson Uppsala Häverödals Sportklubb 

 

Enligt stadgarna 3 kap. 3 § får föreningar och SDF senast den 31 augusti avge förslag till 
valberedningen på personer för valen enligt 2 kap. 5 § punkterna 12-13 och 16. 

I stadgarna anges inte några formkrav hur dessa förslag ska avges. 

 

 

 



Specifika synpunkter 

 

SYNPUNKT: Pkt 2; Enligt förslaget har Götaland nominerat kandidater. Det ska framgå att 
samtliga nio distrikt skrivit under de nomineringar som är framförda. 

SVAR: Som noterat tidigare finns inget formkrav kring hur detta redovisas. Givet synpunkten 
så görs detta tillägg till valberedningens skrivelse kopplat till de nomineringar som gjordes av 
Götaland inom utsatta stadgetider.  

Götaland har gemensamt gjort nominering av Eva-Lena Frick, Maria Krafft Helgesson, Johan 
Starck, Anders Furbeck, MariAnne Andersson-Sager, Thomas Almqvist, Anders Sundqvist, 
Anders Nilsson, Ernie Lagerstrand och Björn Westerström. De distrikt som ingår i Götaland är 
Blekinge Skidförbund, Bohuslän-Dahl Skidförbund, Gotlands Skidförbund, Göteborgs 
Skidförbund, Hallands Skidförbund, Skånes Skidförbund, Smålands Skidförbund, 
Västergötlands Skidförbund, Östergötlands Skidförbund.  

 

SYNPUNKT: Pkt 2; Vilka har skrivit under nomineringarna från Svealand? Är nomineringarna 
giltiga utan underskrift från samtliga distrikt och klubbar i Svealand? 

SVAR: Som noterat tidigare finns inget formkrav kring hur detta redovisas. Givet synpunkten 
så görs detta tillägg till valberedningens skrivelse kopplat till de nomineringar som gjordes av 
Svealand inom utsatta stadgetider.  

Svealand har gemensamt gjort nominering av Jonas Bauer, Maria Rydqvist, Johan Elliot, Anna 
Kocken, Tom Rapaport, Arne Petersson och Gustaf Martin-Löf. De distrikt som ingår i 
Svealand är Dalarna, Södermanland, Stockholm, Uppland, Värmland, Västmanland, Örebro län 
och Gästrikland.  

 

SYNPUNKT: Pkt 2; Det framgår inte att Eva-Lena Frick dragit tillbaka sin nominering för 
omval till styrelsen mer än att ordet ”omval” nämns i meningen om Mattias Österberg och 
henne. 

SVAR: Detta står i valberedningens skrivelse: Vi noterar att Eva-Lena Frick och Mattias Österberg 
avböjt omval/nyval i efterhand. 

Vad ovan tydligt beskriver är att Eva-Lena Frick i efterhand har meddelat valberedningen att 
hon inte ställer upp för nyval som ordförande eller omval som ledamot i Svenska 
Skidförbundet.  

 

SYNPUNKT: Pkt 2; Information om bostadsort på de nominerade saknas liksom information 
om föreningstillhörighet. 

SVAR: Se svar i tabell på Generella svar.  

 

 

 



SYNPUNKT: Pkt 2; I förslaget står att Norrland föreslår nyval på Gudrun Ekblom. Det har 
inte Norrland gjort, det är Västerbottens förslag. Enligt stadgarna ska det innan nominering 
från region ha samråtts mellan regionens distrikt. Den nomineringen är inte stadgeenlig. 

SVAR: Den enda nominering som har skett av valberedning från region Norrland har 
inkommit från Västerbottens distrikt. Dvs nominering av Norrlands representant i 
valberedningen är ej fullständig givet 3 kap. 1 § Sammansättning m.m. 

 

SYNPUNKT: Pkt 2; Sittande valberedning ska inte föreslå ny valberedning. 

SVAR: Valberedningen har inte lämnat något förslag på ny valberedning utan bara lämnat en 
information vilka personer som är aktuella för omval alt. nyval och vilka som är nominerade. 
Detta är exempelvis i linje med valberedningens utskick inför förra förbundsmötet 2022.  

 

SYNPUNKT: Vi tycker också att processen kring mötesordförande är märklig och att SSF ska 
faktureras för en mötesordförande som fått uppdraget på otydliga grunder känns konstigt och 
onödigt. Vi står till fullo bakom förslaget av Christer Pallin som mötesordförande som tagits 
fram av kansliet på samma sätt som det gjorts tidigare år. I den situation vi befinner oss i 
bedömer vi att vi behöver en erfaren mötesordförande som har lång erfarenhet av idrottens 
stadgar och regler. 

SVAR: Enligt information från skidförbundet så ska valberedningen lägga fram förslag på 
mötesordförande. Detta är även i linje med RF:s kod för demokratisk styrning av 
idrottsförbund och föreningar; se 1,3.  

Valberedningen fick information om den person som skidförbundet rekommenderade var 
Christer Pallin. Utifrån offentliga information framgår att: 

- Christer Pallin var chefsjurist på RF samt sekreterare i RFs styrelse under den tid Karin 
Mattson var ordförande för RF (2005-2015).  

- Pallins period på RF sammanfaller med Stefan Bessmans tid i styrelsen för RF (2013-).  
- Pallin är ledamot i Riksidrottsnämnden sedan 2017 
- Riksidrottsnämnden är den nämnd som utreder och ska fatta beslut om de anmälningar 

som har skett av Stefan Bessman resp. Lisa Åberg.  
- Pallin är ordförande i Idrottsjuridiska föreningen och var sekreterare i föreningen 

samtidigt som Stefan Bessman var ordförande (ex under 2023). 

För att det inte ska finnas risk för att oberoende inte uppfylls har vi utifrån vårt uppdrag 
föreslagit advokat Björn Kristiansson. Vår bedömning är att Kristiansson är lämplig som 
mötesordförande utifrån hans relevanta erfarenhet av ex stämmoordförandeskap och hans 
oberoende ställning. 

 

 


